
Protokół nr 6/1/2019/2020 

z zebrania Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jana Pawła II  

 z dnia 20 stycznia 2020 r. 

 

W dniu 20 stycznia 2020 r. odbyło się kolejne w roku szkolnym 2019/2020 Zebranie Rady Rodziców. 

I. Porządek Zebrania:  

1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego zebrania. 

2. Omówienie sytuacji finansowej RR .  

3. Omówienie działań  dotyczących  rozwiązania problemu „ciężkiego plecaka”. 

4. Omówienie wniosku o instalację systemu monitoringu w szkole. 

5. Omówienie wniosku o instalację poidełek na terenie szkoły. 

6. Ustalenie osób odpowiedzialnych za sporządzenie listy działań i wydatków RR w poprzednich 

latach. 

7. Przegłosowanie udziału RR w organizacji obchodów Dni Patrona Szkoły Jana Pawła II. 

8. Propozycja  organizacji Kiermaszu Wielkanocnego. 

9. Przedstawienie programu szkolenia dla uczniów szkoły przez Fundację Ekorozwoju. 

10. Ustalenie daty kolejnego zabrania RR. 

II. Przebieg Zebrania: 

Zebranie otworzył Przewodniczący RR Grzegorz Filcek. Liczba obecnych członków: 15. 

1. Protokół RR z dnia 2.12.2019r. został poddany do zatwierdzenia. Regulamin został przyjęty 

przez aklamację. 

2. Skarbnik RR przedstawił bieżącą sytuację  finansową RR . Udzielił informacji na temat wpłat 

składek na RR.  Zastępca Przewodniczącego  Rady Rodziców 2018/2019 zobowiązał się, do 

daty kolejnego zebrania, do przedstawienia kosztorysu wydatkowania środków na 

instrumenty muzyczne.  Poproszono skarbników oddziałów o kolejną  mobilizację rodziców 

do wpłat na rzecz RR oraz przesłanie informacji zwrotnej do Skarbnika RR o poziomie wpłat w 

poszczególnych oddziałach.   

3. Szczegółowo omówiono możliwości działańdotyczących  rozwiązania problemu „ciężkiego 

plecaka”. Przewodniczący RR przedstawił kosztorys zakupu szafek dla uczniów. 

Zaproponowano przeprowadzenie wśród uczniów konkursu „lekka teczka” oraz 

przegłosowano zakup dodatkowych podręczników dla uczniów ( do pozostawienia w 

szkole).W wyniku głosowania, zaproponowane przez przewodniczącego rozwiązanie zakupu 

szafek zostało odrzucone większością głosów. Odrzucono również pomysł zrealizowania 

konkursu „lekka teczka”, a także wniosek zakupu podręczników. 

 

Na wniosek członka rady przedstawia się w niniejszym protokole szczegóły rozwiązania 

problemu zakupu szafek zaproponowanego przez Przewodniczącego i przebieg jego 

procedowania. 

Propozycja polegała na zebraniu od rodziców i zabezpieczeniu przez skarbników klasowych 

pieniędzy na zakup szafek dla dzieci. Rodzice mieliby wpłacać kwoty w dobrowolnej wielkości 

na cel zakupu szafek. Zaproponowano kwotę 250 zł na zakup dużej szafki (ubraniowo –

skrytkowej ) z zamkiem szyfrowym (z zamkiem na kluczyk, kwota byłaby niższa o ok. 70 zł). 

Na zakup małej szafki (skrytkowej), zaproponowano kwotę 180 zł (z zamkiem szyfrowym lub 



o ok 70 zł mniej z zamkiem na kluczyk). Sugerowane kwoty są nieco wyższe niż rzeczywisty 

koszt szafki, aby z zebranych pieniędzy można było zakupić szafki również dla dzieci, których 

rodziców nie stać na dodatkowy wydatek. Takie rozwiązanie miałoby zapobiegać sytuacjom 

wykluczenia niektórych dzieci. Rodzice ponadto, deklarowaliby swoje wybory odnośnie tego 

czy i jakiego typu szafkę preferują do wykorzystania dla swojego dziecka. Zaproponowano 

dwa terminy, w których podliczane byłyby zebrane kwoty. Po podliczeniu zebranych środków 

po pierwszym terminie zbiórki, wskazano by aktualne możliwości zakupu szafek z zebranych 

kwot (które klasy uzbierały odpowiednią kwotę, aby udało się zrealizować dla nich zakup i ile 

im zabrakło). Po drugim terminie doliczałoby się wpłaty, które wpłynęły po pierwszym 

terminie w celu uzupełnienia braków i umożliwienia zakupu szafek. W sytuacji, gdy któraś 

klasa nie uzbierałaby odpowiednio dużych środków na zakup szafek, w żadnym ze 

wskazanych terminów, pieniądze zostałyby zwróconeprzez skarbnika tej klasy rodzicom. W 

przeciwnym przypadku, zostałyby użyte na zakup szafek w możliwie najlepszej konfiguracji, z 

uwzględnieniem zgłoszonych przez rodziców preferencji. Proponowane rozwiązanie miało na 

celu umożliwienie zakupu szafek dla dzieci ze środków rodziców w możliwie największym 

zakresie i konfiguracji pozwalającej sprostać ograniczeniom wynikających z dostępnego w 

szkole miejsca oraz narzuconemu warunkowi realizacji zakupu szafki dla danej klasy pod 

warunkiem zapewnienia szafki dla każdego jej ucznia (niezależnie od tego czy jego rodzice ją 

sfinansowali, czy nie). W perspektywie mocno ograniczonego budżetu gminy, sfinansowanie 

z tego źródła szafek w szkole wydaje się być mało prawdopodobne. 

W trakcie przedstawiania rozwiązania przez Przewodniczącego rozgorzała dość burzliwa 

dyskusja, w trakcie której jeden z członków Rady zaproponował aby głosować nad 

odrzuceniem proponowanego rozwiązania. Na pytanie Przewodniczącego czy proponuje się 

jakieś rozwiązanie alternatywne, odpowiedź była przecząca. Przeprowadzono głosowanie, a 

wjego wyniku, odrzucono propozycję Przewodniczącego większością głosów. Wskazano 

jednak, że temat szafek pozostaje otwarty. 

4. Na  wniosek rodziców oraz samorządu uczniowskiego rozważono możliwości instalacji 

poidełek na terenie szkoły. Poinformowano, że istnieje możliwość nie ponoszenia kosztów 

instalacji oraz przeglądów jeżeli RR oraz Szkoła zezwoli na wstawienie w szkole maszyny 

vendingowej z przekąskami (zgodnie z wytycznymi MEN). RR zdecydowała, że zgadza się na 

instalację poidełek i ich utrzymanie, gdyby rozwiązanie z użyciem maszyny vendingowej nie 

mogło zostać zrealizowane z obiektywnych przyczyn. 

5. Na  wniosek rodziców przedyskutowano możliwość  instalacji systemu monitoringu na 

terenie szkoły. Temat zostanie ponownie podjęty po rozpoznaniu szacunkowych kosztów 

instalacji i wymaganych zgód innych organów szkoły oraz zgromadzeniu środków na ten cel. 

6. Ustalono, że członkowie Prezydium przygotują wspólnie listę działań i wydatków/inwestycji 

zrealizowanych przez RR w poprzednich latach na podstawie dostępnych danych finansowych 

i informacji zapamiętanych przez członków RR poprzednich kadencji. Poproszono Skarbnika o 

przygotowanie notatki  dostępnej dla wszystkich rodziców informującej o dotychczas 

sfinansowanych przez RR przedsięwzięciach przeprowadzonych na rzecz szkoły. 

7. Przegłosowano udział  RR w organizacji obchodów Roku Patrona Szkoły Jana Pawła II.  

W wyniku głosowania nie podjęto decyzji w sprawie udziału RR w organizacji obchodów, a 

dalsza dyskusja na ten temat odbędzie się na kolejnym spotkaniu. 

8. Przegłosowano udział  RR w organizacji Kiermaszu Wielkanocnego. Szczegółowe ustalenia 

zostaną podjęte na kolejnym spotkaniu. 

9. Z powodu nieobecności przedstawiciela Fundacji  Ekorozwoju nie uzyskano żadnych 

informacji odnośnie programu szkolenia i nie podjęto żadnych decyzji z tym związanych. 



Dyskusję na ten temat przesunięto do czasu pojawienia się nowych informacji na temat 

proponowanego szkolenia. 

10. Kolejne zwykłe Zebranie Rady Rodziców odbędzie się w dniu  3.2.2020 r. o godzinie 18.00. 

 

Do protokołu załączono listę obecności. 

 Protokół sporządziła Sekretarz Rady Rodziców Joanna Narusiewicz 

 

Uchwała nr 1/1/2019/2020 

w sprawie przyjęcia protokołu z zebrania Rady Rodziców z dnia 2.12.2019. 

Obecnych: 15 członków Rady, z tego głosów:  ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ : 0. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

 
Przewodniczący Rady Rodziców 

 

Uchwała nr 2/1/2019/2020 

w sprawie zakupu szafek dla uczniów wg. procedury zaproponowanej przez Przewodniczącego RR 

Obecnych: 15 członków Rady, z tego głosów:  ZA: 2, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ : 5. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

 
Przewodniczący Rady Rodziców 

Uchwała nr 3/1/2019/2020 

w sprawie zakupu dodatkowych podręczników dla uczniów ( do pozostawienia w szkole).  

Obecnych: 15 członków Rady, z tego głosów:  ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ : 0. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

 
Przewodniczący Rady Rodziców 

Uchwała nr 4/1/2019/2020 

w sprawie przeprowadzenie wśród uczniów konkursu „lekka teczka” 

Obecnych: 15 członków Rady, z tego głosów:  ZA: 1, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ : 0. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

 
Przewodniczący Rady Rodziców 



 

 

Uchwała nr 5/1/2019/2020 

w sprawie możliwości  instalacji poidełek na terenie szkoły.  

Obecnych: 15 członków Rady, z tego głosów:  ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ : 2. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

 
Przewodniczący Rady Rodziców 

 

Uchwała nr 6/1/2019/2020 

w sprawie możliwość  instalacji systemu monitoringu na terenie szkoły. 

 

Obecnych: 15 członków Rady, z tego głosów:  ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ : 2. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

 
Przewodniczący Rady Rodziców 

 

 

Uchwała nr 7/1/2019/2020 

w sprawie udziału  RR w organizacji obchodów Roku Patrona Szkoły Jana Pawła II. 

Obecnych: 15 członków Rady, z tego głosów:  ZA: 0, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ : 15. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

 
Przewodniczący Rady Rodziców 

 

 

Uchwała nr 8/1/2019/2020 

w sprawie organizacji Kiermaszu Wielkanocnego. 

Obecnych: 15 członków Rady, z tego głosów:  ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ : 0. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

 
Przewodniczący Rady Rodziców 

 




